
 

 
Goedemorgen team van de Griffie, 
 
Hierbij de schriftelijke vragen die de fractie PvdA Rijswijk wil stellen voor de volgende 
agendapunten :  
 
Agendapunt : 9b. Raadsvoorstel bestemmingsplan Urbanparks 
 
Vuurwerkhal (Bestemmingsplan UrbanParks – RV 24 024 Bijlage 1 UrbanParks toelichting - 
pag. 1296)  
“Om in de tussentijd de ontwikkeling ‘UrbanParks’ niet te belemmeren  
 
is de gemeente voornemens om met een nieuwe aanvraag van een vergunning voor kleinere 
veiligheidscontouren rondom de vuurwerkopslag mee te werken.”  
  
Vraag 1 : Wat is het gevolg van kleinere veiligeheidscontouren? En hoelang mag dit duren?  
Vraag 2 : Zijn mogelijkheden om een gebiedsmanager aan te stellen als aanspreekpunt 
tussen bedrijven en bewoners in staat en die kan bemiddelen bij klachten? 
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